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Til stede: 
Cato Hellesjø (Sporveien) 
Birte Sjule (Sporveien) 
Marianne Vik (Sporveien) 
Anders Riiber (Sporveien)  
Ingeborg Holten (Sporveien) 
Jan Egil Meling (Sporveien Trikken) 
Philipp Engedal (Nobina) 
Sjur Brenden (Nobina) 
Atle Rønning (Norgesbuss) 
Pål Ruud (Oslo-Fergene) 
Martine Retting (Oslo-Fergene) 
Jafar Altememy (AKT) 
Erik Lund (OVS)  
 
Bernt Reitan Jenssen 
Tore Kåss 
Hanne Bertnes Norli  
Marit Leite 
Marit Westvig 
Anita Frøshaug 
Frode Hvattum 
Maia Holthe 
Nina Nitteberg  
 

Strategiforum 
 

 
Møtereferat 

2/2016 
10.3.2016 
Sted: Dronningens gt. 40 
 
Kl. 08.30 - 10.30 
 

Forfall: 
Thomas Tvedt (AFK 
Bjørn Granviken (Sporveien) 
Torgeir Kristiansen (Sporveien) 
Per Magne Mathisen (Sporveien) 
Øystein Svendsen (Unibuss) 
Kjell Knarbakk (Unibuss)  
Per Nilsen (Nettbuss) 
Alf Jørgen Fedog (Norled) 
Erik Holmeide (Konsentra) 
 

 

 Sak Ansvar 

1 Referat  

Godkjenning av referat fra sist Strategiforum. 
 

Ruter 

2 Operatørpresentasjon – Nobina 

Det er innført rullerende innlegg fra operatørene på en halv 
time, og denne gangen var det Nobina sin tur.  
 
Se egen presentasjon. 
 

Nobina   

3 Evaluering av visjonsarbeidet 2015 
Status og veien videre for iverksatte tiltak.  
 
Enighet om å fortsette å jobbe med visjonsarbeidet i 2016 slik 
det ble gjort i 2015. I år settes det fokus på temaene; felles 
servicekonsept, inntektssikring, hittegods, SIS og utvikling av 
forretningsmodeller.  
 
Det gjennomføres ny temperaturmåling i høst 
 
Se egen presentasjon. 
        

Ruter 
 
 

4 Inntektssikring og punktmåling  
Målet om 95% betalende passasjerer ble nådd i 
januar/februar 2016 takket være fullt fokus hos operatører og 
hos Ruter. Adm.dir. i Ruter takker for innsatsen hos 

Ruter 
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operatørene. Ta med suksesshistorien hjem til deres folk, 
resultatet skal alle være stolt av. Dette var et krevende mål 
som skulle oppnås i løpet av en kort periode.  
 
Ruter skal nå målrette kontrollene bedre, og finne riktig nivå 
på ressursbruken. Videre vil Ruter se på teknologien, og 
videreutvikle kommunikasjonsplattformen, som både er en 
kundeinformasjons- og en betalingsløsning. 
 
Se egen presentasjon  
           

5 Kollektivtrafikkbransjens innspill til Nasjonal 
transportplan 2018-2029 
Daglig leder i kollektivtrafikkforeningen Olov Grøtting, 
presenterte hovedinnholdet i deres rapport 
Kollektivtrafikkbransjens innspill til Nasjonal transportplan 

2018-2029. Rapporten er utarbeidet sammen med NHO 
Transport, og nevner 12 strategier og hovedanbefalinger for å 
nå nullvekstmålet. 
 

Hun anbefaler alle å lese dokumentet, dette sendes ut 
sammen med referatet.  
 
Se egen presentasjon  
 

 

6 Eventuelt 
 Dialogkonferanser fremover  
Adm. dir. i Ruter orienterte om to dialogkonferansen Ruter 
planlegger etter påske. Invitasjon er sendt ut, og han håper 
dette vil være interessant både hos operatører og andre 
aktører.  
 
31. mars fremtidens mobilitetsløsninger 
 

7. april utvikling av forretningsmodeller  
 
 Nordic Bus prosjektet 
Adm. dir. i Ruter fortalte om Nordic Bus prosjektet. 
Ruter har ledet prosjektet det siste året. Ruter jobber for mer 
funksjonsbeskrivelser, som åpner for større potensiale for 
gjenbruk av busser i det nordiske markedet.  
  
Skal vi påvirke det store tallet må vi lykkes i Norden.  
  
 Temaer til senere Strategiforum 
Adm. dir. i Ruter orienterte om at det pågår en prosess som 
ser på behovet for å endre på gjennomføringsformen av 
dagens Strategiforum. Det vurderes muligheten for to type 
møter. Ett som vil ha mer strategiske temaer og invitere 
bredere ut, og ett som vil ha mer samarbeidsrelaterte saker 
mer på innsiden av kontraktene.  
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Ruter vil komme tilbake til dette på neste Strategiforum.  
 

 Samarbeidsavtalen med NSB 
Adm. dir. i Ruter orienterte om pågående prosess for 
forbedret samarbeidsavtale mellom Ruter og NSB. 
 

NSBs og Ruters felles utredning av beslutningsgrunnlag på 
oppdrag fra Samferdselsdepartementet sammen med Oslo 
kommune og Akershus fylkeskommune har frist 8.4.2016. 
Rammene for den påfølgende forhandlingsprosessen er ikke 
klarlagt, men resultatet bør være klart før sommeren.  
 

 Rammebetingelse for Ruter i år 
På spørsmål fra operatørene om hvordan 
rammebetingelsene for Ruter blir i år, orienterte adm. dir. i 
Ruter om at det skal avholdes ekstraordinær 
generalforsmaling senere i dag, der Ruters budsjett 2016 skal 
behandles. 
 

 
 
 
 


